



Bylderup Skole

Slogsherredsvej 27
6372 Bylderup - Bov . Tlf. 73 76 88 32
E-mail : bylderupskole@aabenraa.dk
Hjemmeside : www.bylderupskole.dk



Bylderup, den 10. marts 2025

Møde i Fællesbestyrelse for Bylderup Skole og Børnehus

Mandag den 17. marts 2025

kl. 17.30 – 20.00

Mødeleder: Cecilie

Afbud:

Dagsorden:	Referat:
1. Godkendelse af dagsorden: Kl. 17.30 – 17.35	Godkendt.
2. Konstituering bestyrelse: 17.35-17.45	• Cecilie trækker sig fra bestyrelsen. Bo træder ind i bestyrelsen. • Martijn bliver den nye formand. • Ina er den nye næstformand. • Cecilie bliver i legepladsudvalget.
3: Meddelelser: a) Formand: b) Medarbejderrepræsentanterne: børnehave, skole c) Elevrådet: d) Ledelsen: børnehave, skole kl. 17.45 – 18.05	Meddelelser: Formand: • Der er kommet invitation til dialog forum. • Der er formandsmøde mandag den 31. marts.(Også nævnt i sidste referat). Medarbejderrepræsentanterne: Børnehave: • Fastelavn for alle – en rigtig fin dag. • Mad uge – temaet var ”mad over bål” En rigtig fin uge. Børnene blev madmodige i løbet af ugen. • Den nye struktur kører rigtig positivt.

	Skole: • Fastelavn for indskoling og mellemtrin. • Emne uge i denne uge. Der arbejdes med forskellige emner. Alle er godt i gang og de forskellige ting præsenteres torsdag aften. • Lærergruppen har drøftet at det kan give mening fremadrettet at holde to forældremøder årligt. Ledelsen: Børnehaven: • Vi følger børnetallet nøje. Vi falder i antallet af småbørn, det har konsekvenser for økonomien. • Line og Søren har været på ”leder døgn” med mange spændende emner. F.eks. ”Hvordan sikrer vi deltagelses muligheder for alle børn” Skoler: • Der er en del sygdom blandt både elever og medarbejdere. • Der er mange nye ting i gang på ”forvaltningsbasis” Det bruger Søren en del tid på. • Vi har haft gode ”planmøder” Elevrådet: • Ønsker udflugter for hele udskolingen. • Vil gerne have flere køleskabe. Marie tager det med retur til elevrådet, de drøfter om det er et reelt ønske, og om de vil blive brugt. • Vil gerne have mere hjælp til elevrådsarbejdet. Emner osv. • Vil gerne have gangene malet lysere.
4: Årsberetning: Kl. 18.05 – 18.15.	Martijn og Søren mødes og planlægger og for-deler sammen. Nogle af de ting vi ser ind i bør også italesættes. F.eks. kortere skoledage, to lærer ordning osv. ”Legeplads udvalget” laver en opslagstavle med billeder osv. De er tilstede og svarer gerne på spørgsmål.

5: Høringssvar: Børne- unge- og familiepolitik Drøftelse og beslutning om tilbagemelding. Bilag Kl. 18.15 – 18.35	Drøftet.
6. De 33 initiativer: Kl. 18.35 – 19.00	Stik ords referat: • Formålet er ”at sætte folkeskolen” mere fri. • Mere praktisk undervisning i udskolingen. • Stærkere almenområde med inkluderende fællesskaber. • Fokus på at støtte de dygtigste elever. • Juniormesterlære. (En mere praksis orienteret måde at gå i skole på.) • Valgfag • Tidlig tysk. • Styrkelse af dansk og matematik • Investering i renovering af faglokaler. • Ny timetalsfordeling. • Erhvervspraktik til alle 9. klasser. • Færre bundne prøvofag. Derudover kun et udtræksfag. Søren gennemgik de forskellige punkter.
7: Høring vedr. justering af styrelsesvedtægter: Bilag Kl. 19.00 – 19.10	Drøftet.
8: Principper: Fagfordeling og lærerteam Tilbagemelding ved Elisa Kl. 19.10 – 19.30	Elisa gennemgik de to principper. De er godkendt. De næste principper vi arbejder vi med: • SFO • Sponsorering
9: Skolefotograf: Er det de rigtige årgange vi får fotograferet – evt. skift til nyt lokalt firma Pt. efterår 1., 4. og 7. årg. forår 9A <u>Brdr. Løkke Katalog</u>	Der er enighed om, at det er fint at udvide med at få klasserne fotograferet i 0. klasse. Hvis det er prismæssigt en fordel med et skift, så gør vi det.

Kl. 19.30-19.40	Helle S undersøger de sidste ting.
10: Status: Trivsel Økonomi Kommunikation Kl. 19.40 – 19.50	Trivsel: Prøve abonnement på ”klasse trivsel” der vil blive valgt nogle klasser til at teste programmet. Søren vælger en klasse fra hver fase og gennemfører testen inden næste møde. Nogle af skolens medarbejdere oplever et pres f.eks. i forbindelse med elevadfærd. Kommunikation: Underviserne bruger en del ressourcer på, at kontakte forældre. Vi har gode plan møder, hvor alle byder ind. Vi havde en god drøftelse. Økonomi: Kvartals regnskab næste gang. Vi sparer lidt på rengøring fremadrettet.
11: Punkter til næste møde: Kl. 19.50 – 19.55	• Regnskab 1. kvartal • Principper: SFO og Sponsorering • 9. klasse/translokation • Evaluering af årsberetning.
12: Eventuelt: Næste møde 22.04.2025 kl. 17.30 Kl. 19.55 – 20.00	• Dialog forum den 7. april: Søren, Elisa og Martijn • Formandsmøde 31. marts: Ina og evt. Ole • Mette minder om samarbejde med Ravsted i forhold til kommende 7. klasse.

Nicolai B. Mate

Mette Christensen

Malene Dahl Andersen
 Elisa B. Petersen
 Ina Nicolaysen
 MB
 JTN.

Marie Christensen

Søren
 Ole
 Mette
 Charlotte